
 
 

 
 

REFERAT 
 

Fra:   Styremøte i Hovedstyret  
 
Avholdt:  5. august  2015 på Hafslund Hovedgård 
 
Innkalt: Gry Eriksen,  Freddy Antonsen, Dan Karlsen Wang, Unn Johannessen,  
 Vidar Antonsen, Ole Petter Finess, Tor Arne Hansen, Lars-Aage 

Arvesen, Ole-Kristian Bergerud og Lone Gudim. 
 
Til stede: Gry Eriksen,  Freddy Antonsen, Dan Karlsen Wang, Unn Johannessen 

og Lars-Aage Arvesen. Sistnevnte stiller for Ole Petter Finess. 
 

Leder ønsket velkommen. 
 

 
Sak  HS-2015-22 Referat fra styremøtene 19. mai og 3. juni: 
 
   Ingen hadde kommentarer til disse. 
    
 
Sak  HS-2015-23 Referatsaker og innkommet post: 
 
   Følgende post er videresendt medlemmene: 
 

 FKF: Instruks for dommerutdanning   
 
 FKF: NKK’s 54 ordinære RS  
     
 European Dog Show 2015     
 
 NKK: Valg NKK’s ord RS     
 
 FKF: Dommervervets etiske innhold   

 
 
Sak  HS-2015-24 Økonomi: 
 
   Regnskapet var ikke ferdig til møtet. 
 
Sak  HS-2015-25 Rapport fra de ulike komiteene: 
 

Fugl, farm og terrengkomiteen: Rapporten fra Jan Stordahl forteller at alt 
er i rute. Det er kjøpt inn skilt som settes ut langs veiene når det er 
jaktprøver. Det skal også holdes kurs for markledere. Jan Stordahl 
inviteres til neste styremøte for å oppdatere oss i forhold til jaktprøvene. 
 
 

 

 



 
 
 
Aktivitetskomiteen: 
Freddy forteller at det foreløpig er 8 påmeldte til Danmark neste uke. Det 
planlegges også både medlemsmøte og klubbmesterskap i november. 
Saueaversjon er startet opp igjen etter ferien. Det er behov for å kjøpe et 
nytt el-bånd, og dette vedtas. 
 
Utstillingskomiteen: 
Unn melder om 105 påmeldte hunder til utstillingen og at arrangementet 
betegnes som vellykket. Gry sjekker praksis vedr utdeling av rosetter. 
Når det gjelder forpremier, tas dette med sponsoransvarlig. 
 
Jaktprøvekomiteen: 
Det kalles inn til et møte i komiteen 13.8.2015. Dan ringer Thomas 
Svensen ang forpremier og deretter Tina og Gaute om sponsorer 
generelt. Det må også avklares når og hvor Svenskematcen skal 
avholdes. 

 
Sak  HS-2015-26 Eventuelt: 
 
   Studieforbundet: Lars-Aage innhenter informasjon rundt dette. 
 
   ØFK-cup: Både eier og fører av hund må være medlem av klubben. 
 
   WEB: Vi ser på alternativer til JK Web Design. 
 

1. 2.  3. vara til styret: Da det har vært usikkerhet rundt dette, har styret 
besluttet følgende: 

1. vara: Lars-Aage Arvesen 
2. vara: Lone Gudim 
3. vara: Ole-Kristian Bergerud 

 
Lokalt dommerutvalg: Da vi ikke oppfyller kravet til Lokalt dommerutvalg, 
besluttet styret å avvikle dette.  
 
 
 
 
 

Freddy Antonsen 
Sekretær 
 
 
 
 


